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PROCES VERBAL
INCHEIAT ASTAZI 30 .05. 2c,{ CA OCAZIADESFASURARII SEDINTEI
ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL COSTULENI CU URMATOAREA

ORDINE DE Zlz

1. Aprobarea procesului -verbal al sedintei ordinare din data de24.04.2014;
2. Proiect de hotdrdre privind stabilirea taxelor gi impozitelor locale pentru anul

2015;
3. Proiect de hotdr6re privind aprobarea inifierii procedurii de inchiriere prin licita(ie

public6 a p6.gunii comunale , proprietate publicd a comunei Costuleni;
4. Proiect de hotdrdre privind acordarea din bugetul local al comunei Costuleni a

sumei de 20 000 lei pentru ftnalizarea lucrdrilor de consolidare gi reparatii curente
la Biserica,, Sf. Treime" gi Casa Social5 din satul Covasna, com.Costuleni;

5. Proiect de hotlrdre privind rectificarea bugetului local de venituri gi cheltuieli pe

anul2014;
La gedintd sunt prezenti toti cei 13 consilieri locali alegi . Participd la gedin!6

d-na inv6![tor Miron Laura gi d-nele educatoare B[su Cristina gi Pintecu[ Mihaela.
D-na pregedinte de gedinta Lupu Mariana dI citire ordinii de zi . Ordinea

de zi se supune aprobarii si este aprobata in unanimitate.
Punctul I de pe ordinea de zi : Procesul verbal de la sedinta din 24.04.2014

se d[ spre citire si aprobare.
Punctul 2 de pe ordinea de zi : Proiect de hotdrire privind stabilirea taxelor gi

impozitelor locale penqu anul20l5 .

D-na consilier'local Ciauqu Angelica, preqedintele Comisiei pentru dezvoltarea
economico-sociald, buget, finanfe, administrarea domeniului public qi privat al comunei,
servicii qi comer,t , gospoddrire comunalI gi proteclia mediului prezintd" materialele
pregltite. '

Hotlrdrea privind.stabilirea taxelor gi impozitelor locale pentru anul 2015 se

supune votului gi se adopt6 cu votul tuturor celor l3 consilieri locali alegi.
Punctul 3 de pe ordinea de zi : Proiect de hotdrdre privind aprobarea ini(ierii

procedurii de inchiriere prin licitalie publicd a pdgunii comunale , proprietate publici a
comunei Cosfuleni.

D-na consi I ier local Popa Valer ia pr ezintd, material el e pre gdtite.
D-nul viceprimar Onofrei Constantin completeazi cu faptul c[ a ]inut cont de toti

crescdtorii de animale de pe raza comunei in lotizarea pSgunii.
D-nul consilier local Nechita Dimitrie observd cd se folosesc termenii de pdgune ,

pajiqte gi fhne(e . Atenfioneazd" cd" trebuie sI se specifice clar despre ce este vorba pentru
ci acestea necesitd lucrdri diferite.

I se r6spunde cd in OUG 3412013 pajigtile sunt definite ca fiind < suprafele
agricole de pdguni gi ffinefe >.

Hot[rdrea privind aprobarea inilierii procedurii de inchiriere prin licitalie public[
a paEunii comunale , proprietate publicd a comunei Costuleni se supune votului gi se

adoptd cu votul tuturor celor l3 consilieri locali alegi.
Punctul 4 de pe ordinea de zi : Proiect de hotdr6re privind acordarea din

bugetul local al comunei Costuleni a sumei de 20 000 lei pentru frnalizarea luuirilor



de consolidare gi reparatii curente la Biseiica,, Sf. Treime ,, $i Casa Social5 din satul
Covasna, com.Costulerii.

Se prezintd materialele pregdtite .

Hotdrdrea privind acordarea din bugetul local al comunei Costuleni a sumei de
20 000 lei pentru frnalizarea lucrdrilor de consolidare gi repara{ii curente la Biserica,, Sf.
Treime,, qi Casa Social[ din satul Covasna, com.Costuleni se supune votului gi se adoptd
cu votul tuturor celor 13 consilieri locali aleqi.

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotdrdre privind rectificarea
bugetului local de venituri gi cheltuieli pe anul 2014.

Se prezintd materialele preg[tite.
Hotdrdrea privind rectificarea bugetului local de venituri gi cheltuieli pe anul

2014 se supune votului gi se adoptd cu votul tuturor celor 13 consilieri locali alegi.
D-nul consilier Chirild Adrian se intereseazd cum stdm cu cheltuielile la capitolul

investitii. Cdnd incep lucrdrile?
D-nul viceprimar precizeazd cd trebuie sd inceapd lucr[rile la drumuri. Acum

trebuie rezolvatd problema din satul Costuleni unde au fost inundate nigte curfi.
D-nul consilier Chirild Adrian precizeazd cE dumnealui a solicitat beneficiarilor

de ajutor social sE cur6[e podul de la locul numit "La monument" din satul HiliJa.
D-na Popa Valeria soliciti d-nului viceprimar sd meargi prin comun6 sd vadd ce

distrugeri au provocat ploile. Oamenii arunc5 tot felul de gunoaie prin qanluri gi gan{urile
se rup. ii roagA sd ia mdsuri. Propune sd se dea amenzi celor care arunc6 gunoaie in
ganturi.

D-na educatoare Bdsu Cristina doregte sd se adreseze Consiliului local. D-na
pregedinte de qedinl5 Lupu Mariana ii dd cuv0ntul.

D-na ed. Bdsu Cristina:" Revenim la dumneavostr[ pentru a primi un rdspuns
la solicitdrile noastre succesive referitoare la darea in folosin{d gratuit6 a spa{iului din
cadrul Dispensarului uman gi dorim sE afl6m punctul dumneavoastrd de vedsre."

D-nul consilier local Chirild Adrian :" Din partea mea avefi toati sus{inerea .

Am zis cd gdsim mijloape pentru a face ceva pentru ca s6 beneficiali de acest spa(iu."
D-na pregedinte de gedin{6 propune ca fiecare consilier local s[-gi spund

punctul de vedere referitor la acest subiect.
D-nul viceprimar amintegte cd d-na consilier Ciaugu Angelica trebuia sE

intocmeasci o notd de fundamentare gi sd inilieze un proiect de hotdrdre cu privire la
darea in folosinf[ a spa{iului din cadrul Dispensarului Costuleni. O intreabi pe d-na
Ciaugu ce s-a int6mplat, de ce nu a mai fdcut nimic.

D-na Ciaugu Angelica rdspunde cd a fost la d-nul primar gi ne-a zis sI
agteptdm pdnl la emiterea deciziei de cltre Camera de Conturi . Trebuie sd ne
documentdm sd vedem dacd nu este un conflict de interese sau incompatibilitate. S-a
propus si varianta ca gcoala sI suporte cheltuielile de intre{inere.

D-nul consilier local Rusu Licd : ,, Am ajuns la concluzia cE este rea vointd .

Nu se vrea. il propun pe d-nul viceprimar sd se ocupe de acest lucru."
D-nul Nechita Dimitrie intreabd care este termenul limit6.

. D-na pregedinte de gedin{E rEspunde c5 e trecut termenul limit6. Se agteaptl
de foarte mult timp. Partenerii din Olanda nu vor mai finanta activitatea de la Casa
Lalelelor dacd nu au o siguranfd cu privire la spa(iu.



D-na consilier.local Popa Valeria propune sd se incheie un protocol intre

Primirie gi Asociatia Pro- Comunitate.
D-nul 

"oniili", 
Nechita Dimitrie precizeazd ci gi consilierii locali au dreptul

s6 convoace consiliul local in gedinla oidinar[. ,,To{i suntem de acord s6 ajungem s[

votim acest proiect de hot6r6re in gedinfa urm[toare'"'
D-na educatoare Mihaela Pintecu[ ii invit6 pe d-nii consilieri locali sI

consulte pagina de facebook a Casei Lalelelor pentru a vedea activitatea care se

desfrgoari icolo. D-na Lupu Mariana se ocupd de promovarea obiceiurilor gi

tradiliilor din comun[.
D-na Lupu Mariana menfioneazd cd in prezent Asocia{ia Pro Comunitate

colaboreazE cu Fundalia world vision in domeniul form6rii profesionale.

D-na consilier Popa Valeria precizeazd cd a fost invitatd si participe

impreunl cu reprezentanlii polifiei gi reprizentan(i ai DirecJiei Judelene de Culturd 9i

ai Complexutui tvtuzeai Moliova la ac(iunea de monitorizarc asupra st5rii de

conservare a sitului arheologic,, Dealul Hili{ei"'
Epuiz6ndu-se subi6ctele de pe ordinea de zi, sedintd se declara incheiatI,

drept pentru care s-a intocmit prezentul proces verbal'

Intocmit,

SECRETAR

ANCHIDI LOREDANA- MAI\UELA
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